
Zápis z jednání Krajské odborné rady prevence konaného dne 18. února 2025

Přítomni:
Vedoucí KORP - Hanka Lánská
Beroun — František Smrž
Kolín — Milan Bug
Kutná Hora — Andrea Pacalová
Mělník — Antonín Pražák

Mladá Boleslav — Karel Hoferek
Praha-východ — Stanislav Lánský
Příbram — Milan Spilka
Starosta KSH - Oldřich Lacina
Vedoucí kanceláře KSH — Zdenka Šindelářová
Zapisovatelka — Petra Myslínová Cejpková

Omluveni zástupci okresů: Benešov, Kladno, Nymburk, Praha-západ, Rakovník

Průběh jednání:
1/ Zahájení —jednání bylo zahájeno pí. Lánskou v 17:07 hod.

2/ Seminář pro preventisty — nepřihlášen nikdo z Berouna, z Kolína, z Prahy-západ. Seminář

začíná22. únoraod 8:00 hod. (Přibyslav). V loňském roce proběhla námitka, že se na
semináři neprobíhala POODM, seminář je dělán tak, aby pomohl školit preventisty, není
určenpro POODM.

3/ POODM 2025 — paní Lánská prosí, aby když se POODM vyhodnotí na okresech, byla
dávána zpětná vazba školám a školkám, pokud se soutěžící děti neumístily. Všechny
náležitosti musíbýt dodrženy, rovněžpak musíbýt dodrženo zadání u digitálních prací a
komiksů.

Upozornění!
Do 23. 3. 2025 mají zaslat OSH na KSH vyhodnocené práce. Je možno i přinést na
vyhodnocení, které proběhne v neděli 13. 4. od 9:00 hod. v Zasedací místnosti OSH
Praha-východ.

Republikové kolo proběhne 6. června v Litoměřicích — v rámci Litoměřických hasičských
slavností.
Slavnostní vyhodnocení krajského kola se uskuteční 18. nebo 25. května 2025 v Mirákulu
(Milovice) na okrese Nymburk. V organizačním zajištění (ozvučení, stany atd.) přislíbilo
součinnost OSH Nymburk.

Na 13. dubna 2025 (neděle) je třeba zajistit projektor.

4/ Příští jednání — bude se konat 9. září od 17:00 hod.

5/ Klopový odznak - vytvořila jej paní Karolína Holerová z Kladna, přítomným členům
KORP byly předloženy návrhy. Tento odznak budou oprávněni nosit Preventisté.

6/ Informace z Ústřední odborné rady prevence — byly podány paní Hankou Lánskou: 8.

března 2025 proběhne seminář na úseku ochrany obyvatelstva (Kladno). V oblasti ochrany
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obyvatelstva se aktivně zapojuje Bc. Václav Jankovský, starosta OSH Příbram, jenž bude
vstupovat do jednání s HZS, aby mohly být do ochrany obyvatelstva zapojeny i ti dobrovolní
hasiči, kteří nejsou součástí výjezdových jednotek, avšak mají chuť být nápomocni.

Jsou novétesty pro Preventisty II a III na rok 2025. Testy pro Preventisty jsou k dispozici na
dh.cz. Na konci roku skončila Citadela Bruntál. Jsou doporučena témata obsahového školení —

na dh.cz je možno nalézt edukační materiál a doporučená téma pro školení v oblasti prevence.

Záměrem SH ČMS je vypracovat statistiku činnosti okresních odborných rad prevence.
Budou chtít vědět počty preventistů, publikační a propagační činnost, webové stránky,
sociální sítě, POODM, lektorskou činnost, besedy. „Bude třeba tento materiál na konci roku
zaslat paní Hance Lánské, která vypracuje sumářtěchto aktivit. Paní Lánská apeluje, aby se
opravdu psaly přesné počty na tabulky POODM. Pro reálný obraz činnosti v oblasti prevence
ve Středočeském kraji je nezbytné, aby byly zaslány souhrnné zprávy o činnosti
z jednotlivých okresních sdružení.

7/ Zprávy o činnostech za uplynulé období — v tomto bodě uvedli zástupci jednotlivých
OSH klíčové informace o svéčinnosti:

Kutná Hora — paní Andrea Pacalová vede Okresní odbornou radu prevence dělá po
odstoupení pana Rychetského. Činnost dvakrát se sešli, školení se seminářem na HZS,
bylo tam přes 20 lidí, spolupráce s HZS funguje.
Příbram — v Okresní odborné radě prevence je zástupce za HZS, proběhlo 5 jednání +
POODM; vyhlášení se konalo v Kulturním domě — vyhlášení dělají společně s HZS, je
to s podporou starosty města, v listopadu se konalo školení, proběhlo celkem 8
přednášek, z toho 4 v domě seniorů a 4 0 komínech a fotovoltaiky, stačí hodinová
přednáška, nenínutná hodina a půl. Na okrese je nyní 52 Preventistů.
Beroun — 4 x se sešla rada, proběhlo vyhodnocení POODM, všichni členové rady jsou
i rozhodčí, účastní se okresních soutěží atd.
Mladá Boleslav členové rady se sešli 3 x, rada čítá 5 členů, je počítáno
s přednáškami pro preventisty. Probíhá spolupráce s Hasíkem.
Mělník — proběhlo 8 jednání rady, vyhodnocení POODM se konalo v několika
etapách, na okrese je 37 nositelů platného osvědčení Preventista, nových Preventistů
III bylo vyškoleno 11. Do rady dochází zástupce HZS. V současnédobě je problém
s personálním obsazením ochrany obyvatelstva. Vznesen dotaz ohledně svolávání
skupin dobrovolníků.

Kolín — členové rady se schází na soutěžích, všichni členové rady jsou součástí i úseku
mládeže, proběhlo POODM, darování krve, spolupráce s ČČK, velmi dobrá
spolupráce s HZS, Den záchranářů, školení preventistů (II a III), školení preventivně-
požárních hlídek, školení zdravotníků zotavovacích akcí. Na dotaz paní Lánské podal
p. Bug vysvětlení, jak funguje dárcovství krve na OSH Kolín. Dárci krve dostávají mj.
od okresního sdružení malé dárky.

8/ Závěr jednání — paní Lánská zakončila jednání v 18.20 hod., poděkovala všem za účast a
popřála šťastnou cestu domů.

Se zněním zápisu souhlasí:

Hanka Lánská, vedoucí KORP:

2



Vyhotovení zápisu: Petra Myslínová Cejpková
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